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Betreft: bijdrage voor de verkenning en het debat over het ambitiedocument 
GOUDasfalt  
 
 
Geachte Raadsleden, 
 
Met belangstellig lazen wij het ambitiedocument voor GOUDasfalt. Aangezien het 
betreffende gebied binnen de randen van de binnenstad ligt voelen wij als Platform 
Binnenstad en haar Randen betrokkenheid met de ontwikkelingen op deze locatie.  
Het Platform kan zich vinden in het doel van de ontwikkeling zoals dat in het 
document wordt omschreven: 
 
‘Doel van de ontwikkeling is om het terrein vanuit bestaande (cultuurhistorische) waarden te 
ontwikkelen tot een gemengd gebied met ruimte voor (ambachtelijke) bedrijvigheid, kleinschalig 
wonen, recreatieve overnachtingen evenementen, maatschappelijke en culturele voorzieningen, 
dusdanig dat er sprake is van een veilige en gezonde fysieke leefomgeving op het 
terrein zelf en daarbuiten zonder vastomlijnd eindbeeld.’ 
 
Belangrijk uitgangspunt voor het Platform Binnenstad en haar Randen is het behoud van het 
open zicht op de Krimpenerwaard vanuit de binnenstad van Gouda en verbreding zoals gesteld 
in de Gebiedsvisie Hollandsche IJssel in zicht 2020. Beperking van bouwhoogte tot onder de 
hoogte van 'de Lange Arm' en rekening houdend met de molenbiotoop van molen 't Slot aan de 
stadskant met daarnaast kleinschaligheid van bebouwing houden de zichtlijnen open vanuit 
zowel de binnenstad als de polderkant. Dat dit burgerinitiatief de kans krijgt om zich in de 
komende periode te ontwikkelen zonder nu al keihard vast te leggen wat wel en wat niet mag 
juichen wij toe. Dat daarbij wel spelregels gelden is voor alle partijen een goede zaak. Naar onze 
mening verdienen de initiatiefnemers dit vertrouwen. Daarmee vertrouwen wij er ook op dat 
voor mogelijke geluidsoverlast voor omwonenden goede afspraken zullen worden vastgelegd, 
net als bij de Houtman plantsoenconcerten. 
 
Ook vinden we in het document terug dat Goudasfalt de verbinding vormt tussen de stad en 
het ommeland. De in het hoofdstuk ‘Verbinden’ genoemde strategische keuzes onderschrijven 
wij. Extra aandacht vragen wij voor de door ons en vele andere lang gekoesterde wens van de 
komst van een voetgangers- en fietsersbrug over de Hollandsche IJssel ter hoogte van het 
terrein van Goudasfalt. Zo’n brug is niet alleen van belang voor de bereikbaarheid vice versa 



 

 

van het terrein van GOUDasfalt en de stad. Dit is de kans om de bereikbaarheid vanuit het 
centrum met de Gouderaksedijk (met de Theaterbakkerheij en mogelijk andere toekomstige 
initiatieven), het Veenweidepark en verdere Krimpenerwaard te stimuleren. Door de hoge 
eisen die aan een brug worden gesteld (met een beweegbaar deel voor de scheepvaart met 
staande mast) zullen de kosten mede gedragen kunnen worden door andere overheden als het 
belang ervan groter wordt gezien dan alleen een verbinding met het GOUDasfaltterrein. Wij 
vragen u het bredere bereik van de brug expliciet te benoemen bij de strategische keuzes. 
Een extra argument vormt het bij het onderwerp ‘Verrijken’ genoemde aandachtspunt 
dat bij (grootschalige) evenementen alleen de Gouderaksedijk een mogelijkheid is om te 
vluchten. Een brug geeft een tweede mogelijkheid. 
 
Het onderdeel ‘Vertellen’ begint met de volgende alinea:  
‘De zuidelijke entree van Gouda is voor het ontstaan en de geschiedenis van de stad van groot belang. Nadat op 1 
februari 1953 het water via het tolhuis de stad in stroomt besluit het stadsbestuur tot verzwaring van de dijk en het 
doortrekken van de Veerstal. De auto kreeg voorrang, de Havensluis werd afgesloten. Dat Gouda zich de afgelopen 
jaren van haar oorsprong afwendde heeft ook een groot voordeel: het gebied is nog redelijk intact gebleven. 
GOUDasfalt is een locatie met een rijke geschiedenis.’  
 
Enkele raadsfracties zijn door ons reeds bezocht en geïnformeerd over onze droom voor de 
binnenstad over 10 jaar. De overige fracties hopen we binnenkort nog te bezoeken. In die 
droom zien we de terugkeer van de Havensluis en ontwikkeling van het IJsselfront aan de 
stadszijde als extra stimulans voor economische ontwikkeling in de toekomst. Hoe mooi is het 
aan beide zijden van de IJssel aan de toekomst te werken van Gouda als 'Stad aan de Rivier'. 
 
We wensen u een goede vergadering. 
 
Met vriendelijke groet 
 
Platform Binnenstad en haar Randen 
 
Gerard Overkamp 
 
 
 


